
Referat Generalforsamling Senior Section 2023 

Mandag d. 23.10.2023  

 

Generalforsamlingen indledtes med formandens velkomst, hvorefter vi gik over til følgende 

dagsorden. 

 

Punkt 1: Valg af dirigent. 

Bestyrelsen foreslår Niels Svenningsen. 
Niels takkede for valget og kunne konstatere at generalforsamlingen var lovligt indvarslet ifølge 

vedtægterne, og oplyste der var 81 stemmeberettigede medlemmer til stede.  Herefter gik han 

til punkt 2 på dagsordenen som var formandens / bestyrelsens beretning. 

 

Punkt 2: Formandens / bestyrelsens beretning. 

Kjeld Egebo aflagde beretningen, derefter foreslog dirigenten at vejledende spørgsmål i 

beretningen til medlemmerne blev drøftet under punktet eventuelt. 

Derefter blev beretningen godkendt af Generalforsamlingen.  

Hele beretningen kan læses på hjemmesiden. 

 

Punkt 3: Regnskabet for 2023. 
Mogens Olsen gennemgik regnskabet som også var delt ud på tryk til medlemmerne. 

Regnskabet blev derefter godkendt af Generalforsamlingen. 

 

Punkt 4: Indkomne skriftlige forslag: 
Der var indkommet et forslag fra Erik Mortensen om at medlemmer ikke skal kunne vælge 

kortere tee-sted end det GolfBox anbefaler. Forslaget var også fremlagt på tryk. 

Forslaget skabte en livlig debat både for og i mod, bl.a. kommentarer fra John Larsen, Finn 

Sabroe Jensen, Niels Ølholm m.fl. og Erik Mortensen. 

Derefter satte dirigenten forslaget til afstemning, forslaget blev forkastet da kun 4 medlemmer 

stemte for forslaget. 

Bestyrelsen blev opfordret til at evnt. overveje en ændring når vi spiller Mexican Scramble. 

  

 

 

 



Punkt 5: Valg til bestyrelsen. 

På valg er: 

Niels Ølholm (modtager ikke genvalg) 

Jens Uth (modtager genvalg) 

Bestyrelsen foreslår nyvalg af Jimmy Hansen som erstatning for Niels Ølholm.  

Alle valg blev godkendt med applaus.  

 

Punkt 6: Valg af suppleant. 

På valg er:  

Kirsten Thornild. (modtager genvalg) 

Valget blev godkendt med applaus. 

 

Punkt 7: Valg af revisor. 

På valg er: 

Niels Svenningsen (modtager genvalg) 

Valget blev godkendt med applaus. 

 

Punkt 8: Fastsættelse af kontingent. 

Bestyrelsen foreslår uændret kontingent kr. 250 for 2024, og halv kontingent kr. 125 for nye 

medlemmer der indmeldes efter 1.8.2024 

Bestyrelsen er fritaget for kontingent. 

Forslaget blev vedtaget uden kommentarer.  

 

Punkt 9: Eventuelt. 

Der blev drøftet de spørgsmål der var i beretningen. 

Ang. alternative spilleformer var der overvejende accept til at fortsætte disse. 

På spørgsmålet om venskabsturneringer var der ikke nogen endegyldige svar om deltagelsen i 

disse, men flere gav udtryk for at Jelling banen var for svær og kuperet, bestyrelsen vil dog ikke 

afbryde dette samarbejde.  

Med hensyn til evnt. flere blev der ikke givet udtryk for noget endeligt, enkelte talte om 

Gyttegård, men det må fortsat være bestyrelsen egen afgørelse om der skal arbejdes videre på 

dette. 

Der blev ikke kommenteret noget på spørgsmålet ang. sommerudflugt.  

 

 

 



Med hensyn til præmierækkerne blev der diskuteret om 3 grupper er ok, da der nogle gange 

ikke er deltagere nok i en række til at udløse en præmie, der blev foreslået evnt. ved få 

deltagere at rykke rækkerne sammen, nogle foreslog at gå tilbage til den tidligere opdeling, det 

kunne også være ved få deltagere at der altid er min. 1 præmie i en række uanset antal. 

Keld Egebo svarede at række opdelingen var et forsøg i år, og inden næste sæson vil bestyrelsen 

tage en evaluering derom. 

Der blev efterlyst andre præmiemuligheder end kun til vinderne, evnt. nærmest flag præmier. 

 

Inden dirigenten afsluttede generalforsamlingen bad Kjeld Egebo om ordet for en afsluttende 

bemærkning. 

Keld Egebo overrakte en gave og takkede med en flot tale afgående bestyrelsesmedlem Niels 

Ølholm for arbejdet i bestyrelsen. 

Derefter takkede Niels Ølholm for gaven og bestyrelsen for det gode samarbejde gennem årene 

samt medlemmerne for deres opbakning og tillid. 

 

Kjeld Egebo takkede Niels Svenningsen for hvervet som dirigent, samt Erik Brok som er senior 

sections repræsentant i Baneudvalget.  

Derefter bad Kjeld Egebo forsamlingen rejse sig og udbringe et Hurra for VGC og Senior Section, 

samt takkede for sæsonen 2023 og ønskede alle velkommen til en ny sæson i 2024. 

 

 

24.10.2023 

Niels Ølholm 


